



波卡中華文化協會 2006 年 12 月會員通訊

親愛的會員們:大家平安!

新的一年即將來到,感謝今年風平浪靜沒有颶風的威脅,希望來年年年平順,感謝會員們對文協的支持與愛護,經 多次董事會檢討歷年來舉辦春節聯歡晚會,進餐時的種種缺失,所以針對這些缺失,今年將會有一點改變,預先將 桌次印在門票上,雖增加售票時的作業,但卻便於會場的管理,希望會員們能先邀好友們一起購票,小小的改變與 不便是爲了將聯歡會舉辦的更令所有的會員滿意,預祝所有會員新的一年身體健康萬事如意。

最後

會長吳達仁 率全體董事

敬祝各位會員

闔府平安!健康!快樂!

€ 台灣廠商聯誼會年會餐敘 €

主辦單位:台灣廠商聯誼會

日期:2006年十二月十五日[星期五]

時間:6:30PM -10:30PM

收費: 門票 30 元

地點: New Millennium Ballroom

1484 E. Hallandale Beach Blvd. Hallandale, FL 33009

活動內容:舞會、餐會、卡拉 OK、摸彩、並將頒發高爾夫

籌備基金給中文學校,歡迎大家蒞臨參觀指教。

主辦單位:萬花筒教育基金會

日期:2007年元月二十八日

時間:10AM - 5PM

€ 文化節嘉年華會 €

收費: Free

地點: Down Town West Palm Beach 公共圖書館操場

活動內容:基金會共設置 15 個文化村,除波卡中文學校 支援的中國村之外,還有日本、德國、澳洲、以色列、 埃及、印度......等。每個文化村都由各校學生代表充當 文化大使爲參觀來賓解說,歡迎大家蒞臨參觀指教。

€ 春節聯歡晚會 €

日期: 2007年二月三日[星期六]

時間:下午5:00 - 7:00 於餐廳 用餐 (請務必準時出席)

下午7:00-10:00 於禮堂參觀春節抽獎聯歡晚會

地點: Olympic Height High School

20101 Lyons Road, Boca Raton, FL 33434

1月26日前預購餐卷 收費:會員 18元 非會員 22元

> 12歳↓ 10元 14元

2月3日當天現場購買餐卷 收費:會員 25元 非會員 25 元

> 12歳↓ 15元 15元





◎◎生活花絮◎◎

感謝吳彩惠女士捐助波卡文協及中文學校運作基金。

10月7日中午特爲中秋佳節舉辦的會員餐敘,經全體董事及中文學校全校師生的共同努力,使中秋節餐敘與雙十國 慶升旗典禮能順利舉行,也非常感謝駐邁阿密台北經濟文化辦事處謝處長百忙中抽空蒞臨主持隆重的升旗典禮。

10月7日本會會長、財務、秘書出席安良公會及婦女會在千禧年舞廳主辦之中國之夜,會中爲慶祝中秋佳節舉辦的花燈比賽,由會長代表波卡製作的花燈,榮獲第二名及獎盃一座,經中文學校校長要求,將花燈製作列爲美勞設計課程。

慶祝中華民國雙十國慶,馳名國際的神秘失控人聲樂團,於 10 月 18 日假北邁阿密活動中心精采的演出,獲得熱烈的掌聲及喝采,感謝所有參與人員的支持與合作。

傳德基金會於 10 月 28 日舉辦的健康素食自助餐會,感謝住在 West Palm Beach, Boca Raton 及 Coral Spring 的會員,不遠千里而來熱心參與,使得沈氏北京當午的餐會高朋滿座,菜色豐盛加上滿室的笑語,所有參加會員吃的開心聊的開懷,意猶未盡的互道珍重。

11月5日在南佛州佛光山佛堂,傳德基金會沈素美小姐將10月28日一日所得的其中四分之一捐給波卡中文學校,同時獲得捐贈的單位有珊瑚泉中文學校、慈濟、佛光山佛堂。佛堂法師並贈送 "星雲法師"雲水三千相冊一本,由會長代表本會出席捐贈儀式。

◎◎會員消息◎◎

會員陳克強先生因腦癌逝世,Jim Chen 曾在 Simens 服務過,對文協的活動熱心協助,11 月 12 日由會長代表出席追悼會,表達全體會員對他的感謝及懷念。

◎◎協會消息◎◎

最後,請別忘了上網去看文協最新的網站,www.ccasf.us.





CHINESE CULTURAL ASSOCIATION OF SOUTH FLORIDA IN BOCA RATION ~ NEWSLETTER, DECEMBER 2006 ~

Dear Members: Hope all is well!

The new year of 2007 is coming soon. Fortunately, we didn't have any hurricanes this year. Hopefully, the coming years will be calm and peaceful as well. All the CCASF board members appreciate and thank you all for your support. After several meetings and discussions with regards to the Annual Chinese New Year Festival, we have made some changes to insure the event runs smoothly this year. The tickets will be printed with table numbers so everyone will be guaranteed a seat this year. We invite all our members and your friends to attend the annual Chinese New Year Festival and to welcome the Year of the Boar!

We wish you and your family prosperity in the New Year!!

Dajan Wu

President of CCASF

& All CCASF Board Members

€ Taiwanese Business Association of Florida Year End

Dinner Party €

Host: Taiwanese Business Association of Florida

Date: Friday, December 15, 2006 **Time:** 6:30 pm to 10:30 pm

Fee: \$30 each

Location: New Millennium Ballroom

1484 E. Hallandale Beach Blvd.,

Hallandale, FL 33009

Contents: Dinner, Dance, Karaoke, Drawings.

Presentation ceremony – proceeds of golf game to Chinese Schools. Everyone is

welcome to attend this event.

€ Kaleidoscope 2007 ... A Celebration of Many Cultures €

Host: City of West Palm Beach and School District

of Palm Beach County

Date: Sunday, January 28, 2007 **Time:** 10:00 am to 5:00 pm

Fee: Free

Location: Downtown West Palm Beach in Centennial

Square, on the east side of the

City Library and along Flagler Drive.

Contents: The Cultural Organizations have set up fifteen

(15) cultural villages, including the China Village, which is sponsored by the Boca Raton Chinese School. Japan, Germany, Australia,

Israel, Egypt and India, etc

€ Annual Chinese New Year – The Year of the Boar 2007 €

Date: Saturday, February 3rd, 2007

Time: 5:00 pm to 7:00 pm (Dinner – please be on time)

7:00 pm to 10:00 pm (Show)

Location: Olympic Height High School

20101 Lyons Road, Boca Raton, FL 33434

Fee: Purchase before January 26, 2007

Member: Adult - \$18 Non-Member: Adult - \$22

Purchase on February 3, 2007

Member: Adult - \$25 Non-Member: Adult - \$25 Under 12 - \$15 Under 12 - \$15





◎ ○ CCASF Member News ○ ○

Thank you to Mrs. Tsai Hui Wu for her donation to CCASF and the Boca Raton Chinese School.

Big success at the Double Tenth National Day Flag Raising Ceremony & Moon Festival Luncheon held on October 7. Special "thank you" to Director General Mr. Owen Hsieh of the Taipei Economic and Cultural Office in Miami who hosted the formal "Flag Raising Ceremony"

The President, the Treasurer and the Secretary of CCASF attended the Chinese Night at Millennium Ballroom hosted by the South Florida Chinese Ballroom Dance Club on October 7, 2006. The lantern designed by the President of CCASF won the second place trophy. Per the request of the Principal of the Boca Raton Chinese School, lantern making will become one of the classes of the Chinese Arts & Craft program.

To celebrate the Double Tenth National Day, the Taiwan Goodwill Mission did a wonderful performance in North Miami Beach Performing Arts Center on October 18, 2006. Thank you all for your support.

We had a great vegetarian luncheon at Shen's Peking restaurant on October 28. Special thanks to the members from West Palm Beach, Boca Raton and Coral Spring to attend this event. Everybody had a wonderful time.

On November 5, the President of Chuan Te Foundation, Ms. Shen Cathy donated a quarter of the proceeds of vegetarian luncheon at Shen's Peking restaurant on October 28 to Boca Raton Chinese School at For Gwan Shan Temple of South Florida. Coral Spring Chinese School, Chizhe Foundation and For Kow Shan Temple all received a quarter of proceeds as well.

In addition, the President of CCASF represented CCASF to receive a photo album of "Cloud and Water" authored by "Master Shing Yun".

◎⊚ In Memory **◎⊚**

Former member, Jim Chen, passed away, due to brain cancer. Jim Chen worked at Siemens and was a valued member of CCASF. The President of CCASF represented our membership at the funeral on November 12.

◎ ○ CCASF News ○ ○

Don't forget to check out our new website at www.ccasf.us.

